

《单词百科:unpacked是什么意思?unpacked怎么发音?unpacked的解释和用法》

英语单词unpacked是什么意思?unpacked怎么读?unpacked怎么发音?简答网为您整理了unpacked的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



unpacked怎么读

unpacked的读音:[n'pæk d d]

unpacked的意思

1、[计] 未包装的，非封装的，非封锁的；

unpacked的反义词

1、packaged 成套；

unpackaged的双语例句

1、Unpackaged devices are loosely covered with plastic film. Ventilation must be maintained for corrosion protection.

未包装的开关柜,用塑料薄膜松散地遮盖以免弄脏. 必须保持空气流通以防腐蚀.

2、Investigation and estimation of Arsenic, Plumbum and nitrite content of unpackaged preserved vegetables

散装酱腌菜总砷、铅及亚硝酸盐含量的安全性评价

3、Verify that the files were unpackaged after downloading.

验证文件在下载后是否被解压缩。

4、When an American says he wants fresh chicken in a market, he means the unpackaged meat or the processed one from the KFC.

在美国,当一个人说我要鲜鸡肉,这意味着这是一块没有包装的鲜肉或者是刚刚从KFC里边出来的鲜肉。

5、To make limitation and elimination in lavish packing, the development of small-scale liquor enterprises, and the production and the sales of unpackaged liquor etc.

限制和淘汰过度包装、规模以下白酒企业的发展、散装白酒的生产和销售等;

6、The simulation results show that the temperature field of the ceramic packaged sensor is similar to that of unpackaged one, which proves the feasibility of this packaging scheme.

模拟结果显示,该封装后的传感器的温度场与未封装传感器相似,证明陶瓷封装结构是可行的;

7、Together, these tools generated guides to understanding the location of the unpackaged regions, and the researchers compared the results found using each method and found high levels of agreement.

在这两项工具的引导下,非包裹区域的定位得以明确,研究人员通过比较各种方法所得的结果,发现有高度的一致性。

8、It looked in the given download directory, identified the highest available version number, unpackaged the archive, and repackaged it as an "egg" that was then installed.

它会查看给定的下载目录，识别出可用的最高版本，展开这个包，然后将其重新打包为“egg”格式，后者就可以用来进行安装了。

以上是简答网为您整理的unpacked怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于unpacked的用法、unpacked的释义、unpacked的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/unpacked>

